

Curl Moncton Head Ice Technician

Curl Moncton, a five-sheet curling centre in Moncton, New Brunswick, is now accepting applications for the position of Head Ice Technician for the 2026-2027 curling season.

Curl Moncton is an active and growing curling community. Our season runs from late September to early April with 10+ weekly leagues, an active junior program, numerous clinics and rentals, and several bonspiels, including provincial and national competitions.

Our facility features a four-tank jet ice system for water purification as well as a computer controlled ice plant with multiple compressors that allows for easy monitoring of brine, concrete, and ice temperatures.

Job Summary:

Reporting to the General Manager, you will be responsible for maintaining high-quality ice conditions and curling operations throughout the season. You will train and lead a team of volunteer assistants and keep our facility running smoothly. You will be one of the main representatives of the club and be responsible for maintaining positive relationships with members, volunteers, staff, guests, and the Board of Directors.

Key Responsibilities:

- Oversee annual ice installation and removal. Coordinate ice plant start-up and shutdown with our refrigeration contractor.
- Perform daily ice maintenance. Ensuring a high-quality playing surface for leagues, rentals, bonspiels, and other events.
- Train, supervise, and coordinate volunteers to assist with ice maintenance and other tasks in the ice shed.
- Ensure the ice shed is maintained, cleaned, and well presented.
- Work in collaboration with the general manager to maintain an accurate schedule of activities throughout the year and ensure ice maintenance is scheduled accordingly.

Qualifications:

- Completion of Curling Canada “Head Ice Technician” certification, or equivalent experience and a commitment to obtaining the “Head Ice Technician” certification.
- Minimum of two seasons of experience in curling ice installation and maintenance, or a combination of applicable training and experience.

Skills & Competencies

- Exceptional interpersonal skills in dealing with other staff, volunteers, members, guests, and the public.
- Excellent customer service and communication skills.
- Excellent problem-solving skills with the ability to prioritize tasks effectively.
- Able to work with minimal supervision.

About this Position:

- This is a full-time, seasonal role from August to April.
- Job hours will include some evenings, weekends, and holiday hours as required for events. Attendance at monthly board meetings is also required.
- The application deadline is 5:00 PM on Monday, June, 1, 2026.
- The salary range for this position is \$45,000 - \$55,000. The successful candidate's salary will be determined based on their experience and qualifications.

Please submit your resume by email to president@curlmoncton.ca no later than 5:00 PM on Monday, June, 1, 2026.

Technicien(ne) en chef de la glace – Curl Moncton

Curl Moncton, un centre de curling à cinq pistes situé à Moncton, au Nouveau-Brunswick, accepte actuellement les candidatures pour le poste de technicien(ne) en chef de la glace pour la saison de curling 2026-2027.

Curl Moncton est une communauté de curling active et en pleine croissance. Notre saison s'étend de la fin septembre au début avril et comprend plus de 10 ligues hebdomadaires, un programme junior dynamique, de nombreuses cliniques et locations, ainsi que plusieurs tournois (bonspiels), dont des compétitions provinciales et nationales.

Notre installation est dotée d'un système à jet à quatre réservoirs pour la purification de l'eau ainsi que d'une centrale frigorifique contrôlée par ordinateur avec plusieurs compresseurs, permettant une surveillance facile des températures de la saumure, du béton et de la glace.

Résumé du poste :

Relevant du directeur général, vous serez responsable du maintien de conditions de glace de haute qualité et des opérations liées au curling tout au long de la saison. Vous formerez et

dirigerez une équipe de bénévoles assistants et veillerez au bon fonctionnement de nos installations. Vous serez l'un des principaux représentants du club et aurez la responsabilité de maintenir des relations positives avec les membres, bénévoles, employés, invités et le conseil d'administration.

Responsabilités principales :

- Superviser l'installation et le retrait annuels de la glace. Coordonner le démarrage et l'arrêt de la centrale frigorifique avec notre entrepreneur en réfrigération.
- Effectuer l'entretien quotidien de la glace afin d'assurer une surface de jeu de haute qualité pour les ligues, locations, tournois et autres événements.
- Former, superviser et coordonner les bénévoles qui assistent à l'entretien de la glace et aux autres tâches dans l'aire de glace.
- Veiller à ce que l'aire de glace soit entretenue, propre et bien présentée.
- Collaborer avec le directeur général pour maintenir un calendrier précis des activités tout au long de l'année et s'assurer que l'entretien de la glace est planifié en conséquence.

Qualifications :

- Certification « Head Ice Technician » de Curling Canada complétée, ou expérience équivalente et engagement à obtenir cette certification.
- Minimum de deux saisons d'expérience dans l'installation et l'entretien de la glace de curling, ou combinaison de formation et d'expérience pertinentes.

Compétences et aptitudes :

- Excellentes habiletés interpersonnelles dans les relations avec le personnel, les bénévoles, les membres, les invités et le public.
- Excellentes compétences en service à la clientèle et en communication.
- Excellentes capacités de résolution de problèmes et aptitude à établir efficacement les priorités.
- Capacité à travailler avec un minimum de supervision.

À propos du poste :

- Il s'agit d'un poste saisonnier à temps plein d'août à avril.

- L'horaire comprend certaines soirées, fins de semaine et journées fériées selon les besoins des événements. La présence aux réunions mensuelles du conseil d'administration est également requise.
- La date limite pour soumettre votre candidature est **17 h 00, le lundi 1er juin 2026**.
- L'échelle salariale pour ce poste est de **45 000 \$ à 55 000 \$**. Le salaire du candidat retenu sera déterminé en fonction de son expérience et de ses qualifications.

Veillez soumettre votre curriculum vitae par courriel à president@curlmoncton.ca au plus tard à **17 h 00, le lundi 1er juin 2026**.